
 NENAD MATIĆ: 

 - Gospodine predsjedniče, gradonačelniče, kolegice i kolege, 

 Ja ću postaviti pitanje nominativno gradonačelniku Grada Zagreba. Ali s obzirom da 

tražim konkretan odgovor. Koliko sam ga upoznao mislim da se on time ne bavi baš na osobnom 

nivou molio bih predsjednika Uprave da on odgovori a gradonačelnik ako ne odgovori da u 30 

dana dobijem pisani odgovor. 

 Naime, kao što smo čuli ovdje radi se o otkazima i gradonačelnik je rekao …… u 

administraciji u Zagrebačkom holdingu sanaciji dugova, a čuli smo prije da su dugove napravili 

u Plinari a na žalost i plaćaju svi mi pa i ja kao radnici Zagrebačkog holdinga.  

Naime, deorganizacijom je bilo govora i svi novinski natpisi su bili takvi, pa čak su i nas 

uvjeravali u podružnici Robni terminali koja je jedna od najuspješnijih podružnica i posluje sa 

dobitkom da će se to odnositi na samo korporativne funkcije koje će ići na nivo Zagrebačkog 

holdinga i da će nakon toga normalno kor biznis ili temeljni posao, osnovni posao podružnice 

raditi svoj posao. Čak smo dogovarali preuzimanje funkcija kada oni odu. Nas 3-oje kolega 

smo radili svoj posao a to je rukovoditelj poslovne jedinice Slobodna zona Žitnjak - Jankomir. 

I onda 22. 3. nas je pozvala voditeljica i rekla da je i ona iznenađena da se mi nalazimo u nekoj 

tablici koja je dobivena iz Holdinga i da smo mi također u toj tablici koju niko od nas službeno 

nije vidio, a nemojte me krivo shvatiti svaka šuša u Gradu Zagrebu je ima.  

Moji podaci su izašli van ali krivi jer nisam savjetnik voditelja podružnice. Valjda je to ljepše 

prikazati da savjetnika se rješavate. I žao mi je ako se već želite riješiti mene nemojte moje 

dvoje kolega koji rade, jedan čak radi od 1987. 

 Ono što želim pitati po kojoj logici i zašto samo iz Robnih terminala su ljudi iz temeljnog 

biznisa se našli u toj tablici? Molim gradonačelnika da to provjeri. Nisu se našli iz Tržnica, nisu 

se našli iz Groblja jer alpari mojeg radnog mjesta je voditelj tržnice Dolac ili neke druge, 

voditelj groblja određenog. Ti ljudi se nisu našli. Našli su se samo iz Robnih terminala.  

Neko opravdanje postoji kao sistematizacija pa niste dobili rješenje. Slažem se, možda ćete se 

pravno pokriti. Naći ćemo se na sudu pa ćemo dokazati tko je u pravu. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 Ali uvijek postoji ljudska averzija. Znači, ja vas samo molim… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniče. 

 

 NENAD MATIĆ: 

 - …da konkretno odgovorite. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Gradonačelniče, odgovor? Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Moram priznat malo zastupniče Matić da sam iznenađen ovim vašim nastupom.  

Ne bih to očekivao od vas tj. ne bih očekivao da koristite govornicu i svoju ulogu kao gradskog 

zastupnika da pitate zašto ste vi osobno kao radnik Zagrebačkog holdinga na popisu za višak. 

Znači, mislim da to nije primjereno. Znači, mislim da… Dobiti ćete pisani odgovor naravno. 

Ali imati raspravu gdje vi kažem koristite ulogu gradskog zastupnika kao zainteresirana osoba 

konkretno zašto ste vi na nekoj, ne znam ni na kojoj ste rukovodećoj ili kako već poziciji i gdje, 

u Robnim terminalima jel', zašto ste vi konkretno na tom popisu mislim da nije primjereno.  

 Ja ću vam reći ono otvoreno svima. Znači, nema ko nije zvao iz ono različitih ono opcija 

političkih vezano za popise i ono nema… I ja sam svima odgovarao time se ne bavimo i ono 

nema te intervencije s nemam pojma koje strane da ono neko se ne nađe na tom popisu zbog 
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ove ili onog razloga. Na kraju će u svakom slučaju kao što vi kažete imati pravo na tužbe na 

sudu pa će se na sudu to utvrđivati. Ali ono koristiti sada raspravu na aktualnom satu da se 

bavimo vašim radnim položajem i statusom u Zagrebačkom holdingu ja mislim da nije 

primjereno. Ali dobiti ćete pisani odgovor pa… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje zatražio je zastupnik Nenad Matić. Izvolite. 

 

 NENAD MATIĆ: 

 - Primjereno kada pošaljete email na email ne dobijete odgovor, kada vas razvale u 

novinama a jedino što imate vi ste se našli u tablici i dobiti ćete otkaz. 

 Gospodine Tomašević, cijenim te i poštujem, sad ti govorim. Ljudi pozivali su žene koje 

rade po dvadeset godina i rekli su im vi se nalazite u tablici. Ja nisam u toj tablici jer bi se s 

bodovima izvuko pa ste me stavili u drugu. A pitam ovdje zato jer mislim da je to politički 

uvjetovano, jer ako će me uvjeriti gospoda iz Holdinga da je takav slučaj i u Tržnicama, i u 

Grobljima i u svima normalno dobiti će sud i biti će u pravu.  

 Ono što vam želim reći kao i majke odgajateljice ako na sudu se izgubi ja ću se boriti i 

patiti alinikom neće pasti ni dlaka s glave i svi će preživjeti. Samo da vam kažem vjerujte, to je 

ljudskost. Pozovu ženu, kažu joj vi imate premalo bodova, u tablici ste, dobiti ćete otkaz.  

U kojoj tablici? Ne mogu vam reći. Koliko imam bodova? Ha ne znamo. A tko je ispred mene? 

Ha neko je. Za studentski dom imate popis ljudi i imena i znate tko je ispred vas i ko je iza vas 

za studentski dom. Ovdje ne možete dobiti tablicu da znate koje bodove je dobio, ko je podijelio. 

U tablici koju sam vidio, a koja ne postoji jer ju niko ne može vidjeti, ja imam 5 bodova.  

Imam 6,1. Krivo. Niti mi je braniteljski status upisan, jedno dijete mi je skinuto. Ali to je 

nebitno. Ja vam hoću reći da te tablice su onda trebale barem radnicima biti pokazane, jasni 

proces da se radnici mogu žaliti. Danas se ljudi spremaju. Imali smo jučer radionicu u Holdingu 

za otkaze. Uopće ne znamo zbog čega smo na toj tablici. Ja sam poslao email, nisam dobio 

odgovor. Kak' da vas pitam ako vas ne pitam ovdje a tvrdim da je to što ćemo se raspravljati 

možda zbog mojeg političkog angažmana jer nije drugi. Da su svi drugi nije problem.  

Evo samo to hoću reći. Ali vjerujem da ćete vi pogledati odgovore iz Holdinga i da ćete onda 

potpisati i biti uvjereni iza toga da je to normalno i da nema veze sa tim da druge podružnice, 

ljudi sličnog kova nisu na tom popisu. Evo samo to hoću reći. Zato to pitam. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupniče. 

 Dodatno pojašnjenje gradonačelnik Tomislav Tomašević. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Znači, ja nisam Uprava Holdinga i odgovor ćete dobiti od Uprave Holdinga.  

Ja vam šef nisam. Međutim, ako vi ne shvaćate… Mislim ja da sam na vašem mjestu ja bih dao, 

a hoćete biti oporbeni zastupnik, ja bih dao otkaz u Zagrebačkom holdingu, ja bi dao otkaz u 

Zagrebačkom holdingu. Znači, ajde vi meni objasnite kako može netko tko je ono zaposlenik 

na rukovodećoj poziciji u gradskom poduzeću vršiti posao oporbenog zastupnika, oporbenog 

zastupnika što znači kritizirati gradsku vlast a da mu je u isto vrijeme ta gradska vlast šef.  

……(Nerazumljiva upadica g. Nenada Matića iz klupe)…… 

 I znamo, i znamo, znamo… Čekajte! Znamo kolege, znamo kolege… 

……(Nerazumljiva upadica g. Nenada Matića iz klupe)…… 

 Ne, ne, ne. Ja vam kažem šta bi ja napravio na vašem mjestu. Znači, iz našeg kluba, iz 

našeg kluba u prošlom mandatu nitko nije bio zaposlenik grada ni na koji način.  
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Vi znate zastupnike u prošloj Skupštini koji su bili zaposlenici, zaposlenici Zagrebačkog 

velesajma, Vodoopskrbe i odvodnje bili su članovi i SDP-a i onda su prešli u Bandićev klub. 

Jel' shvaćate o čemu govorim? Znači, to je tako Bandić radio i to je bila najnormalnija stvar. 

Znači, ja ne mislim da je to primjereno ali to je vaša stvar. 

 Ponavljam. I rekao sam to uvijek političkog revanšizma nema, kriteriji se rade po 

zakonu. I dobiti ćete pisani odgovor. A ne mislim da je primjereno uopće koristiti govornicu i 

govoriti o svojim osobnim interesima za ovom govornicom. 


